
Protokół Nr XL/23

z sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego, która odbyła się w dniu 18 września  2023r.             

w  Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 1430 do godz. 1525. 

W sesji uczestniczyło 16 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecna była radna Irena 

Wysocka. 

W sesji uczestniczyli również:

1. Agata Androsiuk Sekretarz Powiatu

2. Teresa Kłopotowska Skarbnik Powiatu

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Siemiatyckiego Henryk 

Boguszewski.

P – kt 1.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski otwierając obrady XL sesji VI kadencji Rady 

Powiatu Siemiatyckiego powitał  radnych, Starostę, Wicestarostę, członków Zarządu, 

Wiceprzewodniczącego Rady, Panią Skarbnik Teresę Kłopotowską, Panią Sekretarz Agatę 

Androsiuk. Przewodniczący Rady powitał Panią  Elżbietę Malinowską i Pana Piotra Pietrasiuka.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 

16 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i  podejmować prawomocne 

uchwały. 

P – kt 2.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że porządek obrad Państwo radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Czy w sprawie porządku obrad ktoś  zechce 

zabrać głos? 

Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który złożył wniosek o zmianę porządku obrad XL sesji Rady 

Powiatu Siemiatyckiego polegającą na wprowadzeniu w pkt 6 porządku obrad „Podjęcie uchwał w 

sprawach” podpunktu g/ projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy są inne propozycje 

zmiany porządku obrad?

Ponieważ inne propozycje zmiany porządku obrad nie zostały zgłoszone Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie porządek obrad XL sesji Rady Powiatu z uwzględnieniem zmiany 

zaproponowanej przez Starostę. 

Za przyjęciem porządku obrad XL sesji Rady Powiatu z uwzględnieniem zmiany zaproponowanej 

przez Starostę głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad XL sesji Rady Powiatu z  uwzględnieniem 

zmiany przyjęty został przy 16 głosach „za”, głosów „przeciw” i „wstrzymujących się' nie było.

Protokół głosowania jawnego w sprawie przyjęcia porządku obrad z uwzględnieniem zmiany 

stanowi załącznik do protokołu.
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Porządek obrad XL sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego:

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Przyjęcie porządku obrad.

3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz sesji nadzwyczajnych. 

4.  Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu między 

sesjami.

5.  Sprawozdania z działań podejmowanych w 2022 roku na terenie powiatu siemiatyckiego przez 

Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w 

Lublinie, Nadzór Wodny w Siemiatyczach, w Ciechanowcu i w Łosicach

6.   Podjęcie uchwał w sprawach:

a)  zmian w Uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 

2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 – 2029;

b)  zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok;

c)  wskazania przedstawicieli podmiotu tworzącego Samodzielny Publiczny Zakład Opieki 

Zdrowotnej w Siemiatyczach do składu komisji konkursowej w celu przeprowadzenia 

postępowania konkursowego na stanowisko zastępcy dyrektora ds. medycznych 

w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach;

d)  rozpatrzenia skargi;

e)  przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku;

f)   reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska poniosła  z powodu 

napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji

g)  wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa

7.    Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych.

8.    Zamknięcie obrad.

 P – kt 3.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski  zwrócił się z pytaniem, czy ktoś   z  państwa  

radnych  chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji oraz sesji nadzwyczajnych? W 

dniu dzisiejszym przyjęciu podlegają protokoły z  XXXVII, XXXVIII i XXXIX sesji Rady Powiatu. 

Uwagi do protokołu z poprzedniej sesji oraz sesji nadzwyczajnych nie zostały zgłoszone.

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji oraz sesji nadzwyczajnych głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji oraz sesji nadzwyczajnych 

przyjęte zostały przy 16 głosach „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”. Protokół

głosowania jawnego w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji oraz sesji nadzwyczajnych 

stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 4.
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Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu 

oraz pracy Zarządu Powiatu między sesjami: „ Panie Przewodniczący, Wysoka Rado! W okresie 

sprawozdawczym Zarząd Powiatu odbył 11 posiedzeń przedmiotem których były kwestie związane

z wykonywaniem zadań nałożonych na powiat  oraz wynikających z bieżącej działalności Zarządu i

Starostwa. Zarząd zajmował się między innymi problematyką związaną z gospodarką finansową 

powiatu i jednostek organizacyjnych. W okresie sprawozdawczym Zarząd rozpatrzył i pozytywnie 

zaopiniował wnioski w sprawach finansowych podległych jednostek na podstawie których na 

dzisiejszej sesji będą wprowadzone zmiany do budżetu powiatu siemiatyckiego. Uchwały Rady 

Powiatu Siemiatyckiego podjęte na ostatniej sesji zwyczajnej były w stosownym terminie 

przekazane do organów nadzoru. Wszystkie uchwały są na bieżąco realizowane zgodnie z 

postanowieniami.

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały: 

Na posiedzeniu w dniu 6 czerwca 2023 uchwały:

• w sprawie ustalenia reprezentantów Powiatu Siemiatyckiego w Zgromadzeniu Związku 

Powiatowo – Gminnego  „Nad Bugiem”

• uchwała w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku i podpisanie umowy na 

dofinansowanie projektu pn. „Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych w powiecie 

siemiatyckim” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w 

ramach Programu Fundusze Europejskie dla Podlaskiego na lata 2021-2027 Priorytetu VII 

Fundusze na rzecz zatrudnienia i kształcenia osób dorosłych, Działanie 7.1 Wspieranie 

zatrudnienia w regionie 

 Na posiedzeniu w dniu 22 czerwca 2023r.  Zarząd podjął następujące uchwały:

– uchwała w sprawie zmian w budżecie powiatu siemiatyckiego na rok 2023

– uchwała w sprawie ustalenia planu finansowego dla wydzielonego rachunku środków z   

Funduszu Pomocy na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy w 2023 roku

– uchwała w sprawie zbycia nieruchomości 

– uchwała w sprawie przeprowadzenia trzeciego przetargu ustnego nieograniczonego na 

nieruchomości przeznaczonych do zbycia uchwałą nr 131/762/22 z dnia 31 października 

2022 roku

– uchwała w sprawie przeprowadzenia trzeciego przetargu ustnego nieograniczonego na 

nieruchomości przeznaczone do zbycia uchwałą nr 133/774/22 z dnia 24 listopada 2022 

roku 

– uchwała w sprawie zakwalifikowania do likwidacji składników majątku ruchomego 

znajdujących się na stanie ewidencyjnym Zespołu Szkół w Siemiatyczach 

– uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr 89/531/21 Zarządu Powiatu Siemiatyckiego z  dnia 

15 października 2021 roku 
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– w sprawie ustalenia stawek czynszu w lokalach mieszkalnych stanowiących własność 

Powiatu Siemiatyckiego 

– uchwała w sprawie wygaszenia trwałego zarządu działki 317/30 w Czartajewie

– uchwała w sprawie upoważnienia inspektora ds mienia powiatu

– uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

na terenie Gminy Siemiatycze

– uchwała w sprawie przekazania pojazdu do stacji demontażu oraz upoważnienia Zastępcy 

Naczelnika Wydziału Komunikacji i Drogownictwa 

Na posiedzeniu w dniu 30 czerwca 2023 roku Zarząd podjął następujące uchwały:

• uchwała w sprawie oceny miesięcznego sprawozdania SP ZOZ w Siemiatyczach o 

przychodach, kosztach i wyniku finansowym oraz nakładach na środki trwałe za miesiąc 

maj 2023

• uchwała w sprawie upoważnienia dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Siemiatyczach 

do jednoosobowego reprezentowania i składania oświadczeń woli w imieniu powiatu 

siemiatyckiego w ramach programu SuperKoderzy

Na posiedzeniu w dniu 11 lipca 2023r. Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały:

• uchwała w sprawie zmian w budżecie powiatu siemiatyckiego na 2023 rok

• uchwała w sprawie ustalenia planu finansowego dla wydzielonego rachunku środków z 

Funduszu Pomocy na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy w 2023 rok 

• uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania rzeczowo – finansowego z realizacji zadań

z zakresu rehabilitacji i zatrudnienia osób niepełnosprawnych finansowanych ze środków 

PFRON 

• uchwała w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela kontraktowego 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego w Zespole Szkół 

Specjalnych w Siemiatyczach

• uchwała w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela kontraktowego 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego w Zespole Szkół 

Technicznych w Czartajewie 

• uchwała w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela  kontraktowego 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego  w Zespole Szkół w 

Siemiatyczach 

• uchwała w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela kontraktowego 
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ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego w Zespole Szkół 

Rolniczych w Ostrożanach 

• uchwała w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela  kontraktowego 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego  w Zespole Szkół w 

Siemiatyczach

• uchwała w sprawie upoważnienia dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg do składania 

oświadczeń woli związanych z realizacją przedsięwzięcia publicznego, 

współfinansowanego w ramach rządowego programu uzupełnienia lokalnej i regionalnej 

infrastruktury drogowej „Mosty dla regionów”

Starosta Marek Bobel poinformował, że przetarg w trybie unijnym ukazał się w Dzienniku 

Urzędowym Unii Europejskiej i mniej więcej za 5 tygodni planowane jest otwarcie tego przetargu.

 Na posiedzeniu w dniu 21 lipca 2023 roku Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały:

• uchwała w sprawie podania do publicznej wiadomości informacji, o której mowa w art. 37 

ust 1 pkt 1 ustawy o finansach publicznych

• uchwała w sprawie oceny miesięcznego sprawozdania SP ZOZ w Siemiatyczach o 

przychodach, kosztach i wyniku finansowym oraz nakładach na środki trwałe za miesiąc 

czerwiec 2023 roku

• uchwała w sprawie wyrażenia opinii do wniosku dotyczącego inwestycji drogowych pod 

nazwą: „Przebudowa, rozbudowa dróg gminnych Nr 109534B, 109541B relacji Sieniewice 

– Sady – Bujaki .

      Na posiedzeniu w dniu 26 lipca 2023 roku Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały:

           uchwałę w sprawie zmian w budżecie powiatu siemiatyckiego  na 2023 rok

• uchwałę w sprawie rozstrzygnięcia naboru wniosków o udzielenie w 2023 roku dotacji z 

dofinansowaniem Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

Na posiedzeniu w dniu 11 sierpnia 2023 roku Zarząd podjął następujące uchwały: 

• uchwała w sprawie zmian w budżecie powiatu siemiatyckiego na 2023 rok

• uchwała w sprawie ogłoszenia  naboru wniosków o udzielenie dotacji z dofinansowaniem z 

Rządowego Programu Odbudowy zabytków II edycja na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie powiatu 

siemiatyckiego 

• uchwała w sprawie powołania komisji w celu opiniowania złożonych wniosków o udzielenie 

dotacji z dofinansowaniem z rządowego programu odbudowy zabytków edycja II  na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie powiatu 
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siemiatyckiego 

• uchwała w sprawie zbycia nieruchomości

• uchwała w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół Rolniczych w 

Ostrożanach do jednoosobowego reprezentowania i składania oświadczeń woli w imieniu 

powiatu siemiatyckiego podczas realizacji działań w ramach programu Erasmus+

Na posiedzeniu w dniu 28 sierpnia 2023r. Zarząd Powiatu podjął następujące 

uchwały:

– uchwała w sprawie zmian w budżecie powiatu siemiatyckiego na 2023 rok

– uchwała w sprawie ustalenia planu finansowego dla wydzielonego rachunku środków z 

funduszu pomocy na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy w 2023 roku

– uchwała w sprawie założeń do projektu budżetu na rok 2024 i aktualizacji wieloletniej 

prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego

– uchwała w sprawie oceny miesięcznego sprawozdania SP ZOZ o przychodach, kosztach i 

wyniku finansowym oraz nakładach na środki trwałe za miesiąc lipiec 2023 roku

– uchwała w sprawie przekazania pojazdu do stacji demontażu oraz upoważnienia zastępcy 

naczelnika Wydziału Komunikacji i Drogownictwa

Na posiedzeniu w dniu 11 września 2023 roku Zarząd Powiatu podjął następujące 

uchwały:

– uchwała w sprawie zmiany dotyczącej ustanowienia na rzecz SP ZOZ w Siemiatyczach 

prawa użytkowania nieruchomości

– uchwała w sprawie przeprowadzenia IV ustnego przetargu dla nieruchomości 

przeznaczonych do zbycia Uchwałą nr 131/762/22 z dnia 31 października 2022 roku

– uchwała w sprawie przeprowadzenia IV ustnego nieograniczonego przetargu na sprzedaż 

nieruchomości przeznaczonej do zbycia uchwałą nr 133/774/22 z dnia 24 listopada 2022 

roku

– uchwała w sprawie zmiany regulaminu organizacyjnego Powiatowego Domu Pomocy 

Społecznej w Siemiatyczach 

Ponadto Zarząd Powiatu rozpatrzył również:

1. wniosek PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna w Lublinie o uzgodnienie trasy podziemnego 

przyłącza elektroenergetycznego niskiego napięcia i lokalizacji złącza kablowego do 

zasilania strzelnicy w miejscowości Borysowszczyzna – wniosek rozpatrzony pozytywnie

2. wniosek dotychczasowego najemcy o rozwiązanie umowy najmu w budynku 

wielorodzinnym w Ostrożanach – wniosek rozpatrzony pozytywnie
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3. wniosek powiatowego zespołu doradztwa rolniczego w Siemiatyczach o ufundowanie 

nagród reprezentantom powiatu siemiatyckiego biorącym udział w ogólnopolskim konkursie

AgroLiga – wniosek rozpatrzony pozytywnie

4. wniosek o wyrażenie zgody na sprzedaż z bonifikatą lokalu mieszkalnego położonego w 

Ostrożanach – wniosek rozpatrzony pozytywnie

5. wniosek wspólnoty mieszkaniowej Ostrożany 30 o wyrażenie zgody na udostępnienie 

nieruchomości do zrealizowania zamierzenia budowlanego – wniosek rozpatrzony 

pozytywnie

6. rozpatrzenie wniosku Komendy Powiatowej Policji w Siemiatyczach  o zabezpieczenie 

noclegu i wyżywienia policjantom pełniącym służbę w związku ze świętem Przemienienia 

Pańskiego na Świętej Górze Grabarce – wniosek rozpatrzony pozytywnie. Starosta Marek 

Bobel poinformował  że tak, jak corocznie Powiat Siemiatycki zabezpiecza noclegi i 

wyżywienie funkcjonariuszom, którzy biorą udział w zabezpieczeniach w dniu odpustowym 

na Świętej Górze Grabarce. Starosta przekazał podziękowania dyrektorowi Zespołu Szkół 

Rolniczych w Ostrożanach za to, że przygotował około 30 miejsc oraz wyżywienie 

funkcjonariuszom Policji za to, że Zespół Szkół Rolniczych się tym zajął.

7. Wniosek dotychczasowego najemcy o wypowiedzenie umowy najmu – wniosek 

rozpatrzony pozytywnie

8. wniosek pełnomocnika PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna o wyrażenie zgody na 

dysponowanie nieruchomością o numerze 317/60 połozoną w Czartajewie Gmina 

Siemiatycze na cele budowlane – wniosek rozpatrzony pozytywnie 

9. Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Białymstoku dotyczący zrzeczenia 

się prawa użytkowania wieczystego działki o numerze 426/3 położonej w obrębie Sycze 

gmina Nurzec Stacja – wniosek rozpatrzony pozytywnie

10. wniosek gminy Dziadkowice o wyrażenie opinii poprzedzającej wniosek o wydanie decyzji o

zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej polegającej na rozbudowie i przebudowie 

dwóch odcinków dróg gminnych: Nr 109043B oraz 109044B relacji Brzeziny Janowięta – 

Brzeziny Niedźwiadki - Wojeniec, w formuje „zaprojektuj i wybuduj” - wniosek rozpatrzony 

pozytywnie

11. wniosek dyrektora Zespołu Szkół w Siemiatyczach o wyrażenie zgody na wycinkę drzew na

działce nr 674/2 w związku z przebudową infrastruktury sportowej – wniosek rozpatrzony 

pozytywnie

12. wniosek Zarządu Oddziału ZNP w Siemiatyczach o nieodpłatne udostępnienie lokalu do 

wykonywania działalności związkowej – wniosek rozpatrzony pozytywnie

13. wniosek KKS Orzeł w Siemiatyczach o bezpłatne użyczenie sali gimnastycznej w Zespole 

Szkół w Siemiatyczach w celu prowadzenia treningów piłkarskich – wniosek rozpatrzony 
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pozytywnie

14. wniosek Komendy Powiatowej PSP w Siemiatyczach o dofinansowanie organizacji XVI 

Podlaskiego Turnieju w Dwuboju Pożarniczym  - wniosek rozpatrzony pozytywnie

15. wniosek dotyczący zakupu części działki o numerze 317/60 położonej w Czartajewie  

Gmina Siemiatycze, stanowiącej własność Powiatu Siemiatyckiego – wniosek rozpatrzony 

negatywnie

16. wniosek Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Siemiatyczach o 

dofinansowanie programów profilaktycznych: „Profilaktyka uzależnień' akcja „Światowy 

dzień rzucenia palenia”, profilaktyka chorób nowotworowych – akcja „Różowa wstążeczka i 

biała sobota” oraz program zapobiegania zakażenia HIV i zwalczania aids – akcja 

„Światowy dzień walki z aids” skierowane do uczniów szkół ponadpodstawowych – wniosek

rozpatrzony pozytywnie

17. wniosek prezesa LKS Sprinter w Siemiatyczach o wyrażenie zgody na bezpłatne 

korzystanie z obiektów sportowych Zespołu Szkół Technicznych w Czartajewie – wniosek 

rozpatrzony pozytywnie 

18. wniosek Burmistrza Drohiczyna o wyrażenie zgody na dysponowanie na cele budowlane 

działką stanowiąca własność powiatu siemiatyckiego – wniosek rozpatrzony pozytywnie

Ponadto Zarząd Powiatu zapoznał się:

– z informacją  z wykonania planu finansowego SP ZOZ w Siemiatyczach za I półrocze 2023 

roku

– z opinią komisji opiniującej wnioski o udzielenie w 2023 roku dotacji z budżetu powiatu 

siemiatyckiego z dofinansowaniem z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków edycja II 

na prace konserwatorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie powiatu 

siemiatyckiego.

Dziękuję za uwagę.”

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania do przedstawionego sprawozdania.

Pytania do sprawozdania nie zostały zgłoszone.

P – kt 5.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do pkt  5  porządku 

obrad:   Sprawozdania z działań podejmowanych w 2022 roku na terenie powiatu siemiatyckiego 

przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w 

Lublinie, Nadzór Wodny w Siemiatyczach, w Ciechanowcu i w Łosicach.

Przewodniczący Rady poinformował, że państwo radni otrzymali pisemne sprawozdania 

przedłożone zgodnie z ustawą przez Nadzór Wodny w Siemiatyczach, Ciechanowcu i Łosicach, 
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czy ktoś z państwa radnych ma pytania w tej sprawie? Jeżeli chodzi o nadzory w Ciechanowcu i w 

Łosicach pytania przekazanie  zostaną w formie pisemnej.

Radny Mikołaj Żabiński stwierdził, że sprawa ta jest może mniej na czasie jeśli chodzi o sprawę 

istniejących łąk w regionie nadbużańskim. Radny zapytał, czy  spółka Wody Polskie planuje 

czyszczenie istniejących rowów melioracyjnych bo nie zawsze są czyszczone. Druga sprawa 

dotyczy dróg dojazdowych do łąk, tam niektóre drogi tak się rozjeżdżają że nie można ani przejść 

ani dojechać. Ten teren swego czasu był wielkim polem, gdzie rosły trawy, gdzie była duża w 

regionie hodowla bydła itd. Radny Mikołaj Żabiński poinformował, że swoją łąkę przekazał na syna 

ale niestety ze względów takich, jakie są nie można tam w żaden sposób dojechać. W tym roku 

jest susza ale przy normalnych opadach atmosferycznych nie jest możliwe dojechanie do 

większości położonych tam łąk w kierunku od Słoch do Ogrodnik, w kierunku do Turny.

Głos zabrał radny Wiesław Klepacki kierownik nadzoru Wodnego w   Siemiatyczach który 

poinformował, że utrzymanie rowów melioracyjnych nie jest to zadanie Wód Polskich. Kierownik 

Wiesław Klepacki poinformował, że jeśli chodzi o kwestie czyszczenia rowów melioracyjnych 

pracując w Urzędzie Gminy Siemiatycze próbowaliśmy pomóc rozwiązać ten temat. Odkąd spółki 

wodne które istniały na terenie gmin zostały rozwiązane, rowy są w tej chwili przypisane do 

właścicieli działek leżących przy tych rowach i w tej chwili jest to w zasadzie zadanie właściciela 

działki. Próbowano to reaktywować, na terenie gminy Siemiatycze było kilka „podejść”, nigdy nie 

było pełnej zgody na reaktywację spółek wodnych. Drogi są to zadania gminy.

Radny Jerzy Szawkało zapytał, jaki zbiornik wodny, z jaką powierzchnią można wybudować na 

zgłoszenie?

Kierownik Wiesław Klepacki poinformował, że zbiornik wodny do głębokości 3  metrów o 

powierzchni 5 tys.m2  z tym, że do 1 tys. m2  są to zbiorniki na zgłoszenie, powyżej 1 tys. m2 do 5 

tys. m2 na pozwolenie na budowę.

Radny Krzysztof Andruszkiewicz poinformował, że ma pytanie techniczne – wiadomo, że PGW 

ma ustawowe zadania utrzymania we właściwym stanie technicznym pewnych cieków wodnych. 

Jak sytuacja na granicy wpływa na to, czy nie ogranicza możliwości np. eliminacji żeremi bobrów 

jeśli znajdują się w tym obszarze, gdzie są działania, ruchy migranckie?

Kierownik Wiesław Klepacki poinformował, że likwidacja żeremi przez Państwowe 

Gospodarstwo Wodne Wody Polskie odbywa się na zasadzie decyzji Regionalnej Dyrekcji 

Ochrony Środowiska. Jeżeli mamy zgodę Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska to na danym 

cieku wodnym możemy likwidować przytamowania a żeremia poza okresem ochronnym bobrów. 

Jest to okres wiosenno – letni od kwietnia do września. Bardzo dużo zależy od Regionalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska, nasz siemiatycki nadzór wodny działa na terenie trzech 

województw: lubelskiego, mazowieckiego i podlaskiego. W województwie lubelskim i podlaskim 

można rozbierać przytamowania bobrowe mając decyzje RDOŚ, w przypadku województwa 

mazowieckiego obecny przy rozbiórce przytamowania musi być przyrodnik, osoba która stwierdzi 
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że można lub nie można dokonać rozbiórki danej tamy. Działamy na całym terytorium, do granicy, 

nie możemy zbliżać się na odległość 20 metrów od granicy.

Radny Mariusz Pyzowski stwierdził, że analizując sprawozdanie dość szczegółowo  a wiele tu do

analizy nie ma poza spisem treści i zakresem zadań co wynika ze statutu. Cieszy to, że jakieś tam 

inwestycje są robione bo ponad 200 tys. zostało przeznaczone na utrzymanie trzech miejsc w 

ciągu roku, kilka spraw zostało załatwionych, kilka zgód wodnoprawnych, kilkaset wniosków też. 

Radny stwierdził, że chciałby mówić nie o tym, i trochę mu tego zabrakło a warto byłoby o tym 

wspomnieć. Radny Mariusz Pyzowski poinformował, że wróci do sytuacji, jaka miała miejsce w 

październiku ubiegłego roku i tutaj tego nie ma a być może trzeba byłoby o tym napisać – radny 

podkreślił, że widziałby to w taki sposób. Na oczyszczalni ścieków mieliśmy sytuację, gdzie w 

wyniku zrzutu ścieków agresywnych z zakładu przemysłowego doszło do awarii i przez to ściek 

oczyszczony nie spełniał wszystkich parametrów jakie powinien spełniać. Czyniliśmy wszelkie 

starania i działania aby jak najszybciej doprowadzić do stanu pożądanego. Oczywiście, 

poinformowaliśmy WIOŚ że parametry mogą być przekroczone. Co się stało gdy pan kierownik 

ujrzał że do rzeki Kamionki z naszego wylotu wypływa ściek oczyszczony o zabarwieniu 

szaroburym – zamiast bezpośrednio dowiedzieć się u źródła doniósł na policję, poinformował 

wszelkie możliwe media, za chwilę zjawiło się laboratorium badawcze WIOŚ-iu. Tak wygląda ta 

współpraca, radny Mariusz Pyzowski  poinformował, że che zwrócić na to uwagę że tej współpracy

po prostu nie ma. Można było to załatwić w zupełnie inny sposób, przyjechać,  zapytać że jest jakiś

problem, my oczywiście o tym wiedzieliśmy i byśmy poinformowali na bieżąco. Sytuacja nabrała 

medialnego rozdźwięku, na sesji też padły jakieś pytania odnoście tego. My jako przedsiębiorstwo 

dołożyliśmy wszelkich starań aby jak najszybciej tą sytuację unormować, zjawił się nawet sam 

naczelnik wydziału kontroli WIOŚ w Białymstoku, który z zasadzie rzadko jeździ i należy mieć dość

duże przypuszczenie że w związku z tym musiał zmienić pracę że nie udało się tutaj znaleźć 

pewnych rzeczy, które chcieliby znaleźć. Poszła informacja od pana Starosty do Ministerstwa 

Klimatu odnośnie sytuacji, jaka miała miejsce u nas. Radny Mariusz Pyzowski wyraził opinię, że w 

tym punkcie warto na to zwrócić uwagę żeby była między nami większa komunikacja, żeby nie 

rozdmuchiwać pewnych rzeczy na szerszą skalę, załatwiać to we własnym ogródku. Sprawą 

wtórną jest sprawa zatwierdzania taryf na wodę ale to akurat nie jest przedmiot tego natomiast  

procedura zatwierdzania taryf na wodę w  przedsiębiorstwach wodociągowych trwa nawet kilka lat,

to też nie jest sytuacja normalna że taryfy na wodę przy coraz wyższych cenach energii 

elektrycznej, wynagrodzeń zatwierdzane są w ciągu wielu miesięcy, stawia to w trudnej sytuacji 

przedsiębiorstwo wodociągowe.

Kierownik Wiesław Klepacki zwracając się do radnego Mariusza Pyzowskiego stwierdził, że 

jeżeli twierdzi pan jak powinna wyglądać współpraca i okazuje się że po chyba 23 dniach, 

oczyszczalnia odprowadzała ścieki od początku października a my stwierdziliśmy przy kontroli 

rzeki po zgłoszeniu mieszkańca Turny że coś się dzieje w rzece, że jest zanieczyszczona  jeżeli 
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przez 3 tygodnie w ramach tej współpracy, której pan oczekuje nie informuje pan instytucji, która 

zajmuje się rzeką – jak ma wyglądać  współpraca z pańskiej strony? Pan radny mówi o donosach 

– kierownik Wiesław Klepacki poinformował, że z naszej strony procedura wygląda w ten sposób 

że z chwilą stwierdzenia zagrożenia dla środowiska mamy obowiązek powiadomić policję i 

Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska – kierownik Wiesław Klepacki podkreślił, że wynika 

to nie z jego nadgorliwości tylko takie są procedury i po sytuacji na Odrze Państwowe 

Gospodarstwo Wodne jest bardzo uczulone na tego typu sytuacje. Kierownik Wiesław Klepacki 

stwierdził, że firma, którą reprezentuje nie ma sobie nic do zarzucenia  a jeżeli nie ma współpracy 

to tylko i wyłącznie z pańskiej strony bo pan mógł poinformować nas o tym 3 tygodnie wcześniej. 

Jeśli chodzi o taryfy na wodę – kierownik poinformował że sprawdzi to, nie sądzi aby procedury 

zatwierdzania taryf trwały tyle miesięcy, pan bardzo często wprowadza ludzi w błąd, tak może być i

w tej sytuacji. To zatwierdza Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska, Regionalny Zarząd 

Gospodarki Wodnej w Lublinie  Nadzór wodny w Siemiatyczach – zatwierdzanie taryf jest  poza 

kompetencją Nadzoru Wodnego w Siemiatyczach. 

Starosta Marek Bobel, stwierdził że w związku z tym, że zostało wymienione Starostwo 

Powiatowe w Siemiatyczach oświadcza panu Mariuszowi Pyzowskiemu: jeśli była jakakolwiek 

informacja do organu, jakim jest Powiat Siemiatycki, Starosta Siemiatycki a nie jesteśmy właściwi 

w ramach kompetencji do zbadania czy doszło do naruszenia w zakresie ochrony środowiska to 

przekierowujemy tam, gdzie są powołane do tego instytucje między innymi do pani minister 

ochrony środowiska a ona niech się zajmuje dalej, od tego są odpowiednie organy państwa, które 

powinny reagować. To nie jest żadne nowum, tak się dzieje dosyć często jeśli wpływa pismo a nie 

jesteśmy właściwi to my po prostu w trybie KPA przekierowujemy do innych organów tak, jak każdy

inny urząd. Nie dotyczy to tylko, Przedsiębiorstwa Komunalnego, Miasta Siemiatycze dotyczy to 

wszystkich, którzy informują. Wpływa informacja, my nie zamiatamy pod dywan, przekierowujemy 

tam, gdzie są właściwe organy. Jest to bardzo częsty przypadek, nie jest to żadne nowum.

Radny Mariusz Pyzowski stwierdził, że generalnie byliśmy zobligowani do poinformowania WIOŚ i 

my tą informację złożyliśmy 3 tygodnie przed tym, zanim dokonało się to odkrycie. Co do 

zatwierdzania taryf na wodę – najbliżej mamy Bielsk Podlaski – nie ma zatwierdzonej taryfy od 

kwietnia ubiegłego roku. Wodociągi Białostockie nie mają zatwierdzonej taryfy od 3 lat mimo 

wygranego procesu sądowego wiosną  tego roku dalej taryfa nie jest zatwierdzona. Radny wyraził 

opinię że jest to duży problem szczególnie dla przedsiębiorstw wodociągowych.

P – kt 6.

Pierwszy projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Siemiatyckiego na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023 – 2029.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na  wspólnym 
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posiedzeniu  komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania  w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego

z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 

– 2029 głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”, głosów 

„przeciw”, i „wstrzymujących się” nie było. Uchwała Nr  XL/289/23 w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Siemiatyckiego na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023 – 2029 stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zapytał, czy państwo radni mają pytania do 

przedłożonego projektu uchwały?

Ponieważ pytania nie zostały zgłoszone Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego

z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok 

głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”, 0  głosów 

„przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XL/290/23 – w  załączeniu do protokołu. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na

2023 rok stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył wskazania przedstawicieli podmiotu tworzącego Samodzielny 

Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach do składu komisji konkursowej w celu 

przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko zastępcy dyrektora ds. medycznych 

w     Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają 

pytania do projektu uchwały?

Pytania nie zostały zgłoszone. Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał projekt uchwały 

pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli podmiotu tworzącego Samodzielny 

Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach do składu komisji konkursowej w celu 
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przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko zastępcy dyrektora ds. medycznych 

w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”0  głosów 

„przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XL/291/23 – w  załączeniu do protokołu. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie  wskazania przedstawicieli podmiotu tworzącego 

Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach do składu komisji konkursowej 

w celu przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko zastępcy dyrektora ds. 

medycznych w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach stanowi 

załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył rozpatrzenia skargi.

Przewodniczący Rady przypomniał, że temat skargi został omówiony na wspólnym posiedzeniu 

komisji, czy państwo radni mają pytania?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.

Za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi i uznaniem skargi za bezzasadną głosowało 

15 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że skarga uznana została za bezzasadną przy 15 głosach „za”, 1 

głosie „wstrzymującym się”.

Uchwała Nr XL/292/23 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie rozpatrzenia skargi stanowi złącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w

Białymstoku.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że temat również został omówiony na

wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Ponieważ pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie  przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Białymstoku głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”, głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się” nie było.

Uchwała Nr XL/293/23 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Białymstoku – w załączeniu do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z        tytułu strat, jakie 

Polska poniosła  z     powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania nie zostały zgłoszone. Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
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Za podjęciem uchwały w sprawie  reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z  tytułu strat, jakie 

Polska poniosła  z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,  głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się” nie było.

Uchwała Nr XL/294/23 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie  reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z  tytułu strat,

jakie Polska poniosła  z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji – w załączeniu do 

protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na 

rzecz Skarbu Państwa.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że temat został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na 

rzecz Skarbu Państwa głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,  głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się” nie było.

Uchwała Nr XL/295/23 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

na rzecz Skarbu Państwa – w załączeniu do protokołu.

P – kt 7.

Radny Mikołaj Żabiński zwracając się do Starosty zapytał, na jakim etapie realizacji jest remont 

ulicy Kościuszki?

Starosta Marek Bobel stwierdził, że idzie topornie ale idzie. Nie zawsze jest tak, jak byśmy chcieli

ale idzie, zmierza do końca.

Radny Mariusz Pyzowski zwracając się do Starosty podziękował za zaproszenie na 

poniedziałkowy jubileusz do szpitala. Radny zapytał, czy jeśli dziś potwierdzi obecność a termin był

do 11 września to czy będzie to uznane? Czy obecność będzie potwierdzona?

Przyjęliśmy uchwałę intencyjną jeżeli chodzi o reparacje wojenne, temat długi i szeroki, poważne 

pieniądze wchodzą w grę jeśli nam by się to udało uzyskać to bardzo dobrze ale moglibyśmy 

podjąć też inną uchwałę intencyjną ponieważ my jako powiat graniczący bezpośrednio z 

Białorusią, którego kryzys uchodźców dotyka praktycznie każdego dnia, mamy wzmożone patrole 

policji, mamy wojsko itd. moglibyśmy przyjąć uchwałę dopingującą czy obligującą rząd i 

odpowiednie służby do tego, aby jak najszybciej wyjaśnić kwestię z wizami, pojawiają się niejasne 

wątki itd. a wszystkim nam zależy abyśmy będąc na pierwszej  linii granicznej z Białorusią, gdzie 

uchodźcy cały czas szturmują płot, dodatkowo wpuszcza się uchodźców z nie do końca może 

14



legalnymi wizami to kłopot zaczyna być już duży. Radny wyraził opinię, że też powinniśmy się w tej

kwestii zastanowić i cokolwiek w tej kwestii zrobić. 

Starosta Marek Bobel stwierdził, że pan radny żyje kampanią wyborczą, Starosta zaznaczył że 

nie startuje. Starosta Marek Bobel stwierdził, że nie jest to temat na sesję Rady Powiatu a dzisiaj 

na stronach bodajże Wirtualnej Polski przeczytał że wiz pracowniczych wydano 46, Platforma 

Obywatelska mówi, że 46.000. Starosta stwierdził, że nie wie, jeśli 46 to problem jest mikro, jeśli 

46.000 to może problem jest większy. Starosta podkreślił, że nie chce tu rozstrzygać i nie chce 

zabierać głosu. Jeśli służby Państwa zadziałały, nikt nie zamiatał pod dywan jak za rządów pana 

partii że wszystko było zamiecione pod dywan i swoich się nie skazuje. Teraz tak nie ma. Są 

wybory, nikt nie patrzy że są wybory że być może partia rządząca na tym straci tylko jest problem –

jest działanie służb. To nie jest temat na sesję Rady Powiatu, reparacje są to zupełnie inne tematy 

bo jak zaczniemy bawić się w politykę krajową na szczeblach rad gmin, rad powiatów – Starosta 

wyraził opinię, że jest to zły moment, zły czas mimo wyborów zostawmy to tym, którzy są do tego 

powołani. Są służby państwa – widać że działają. Pan chce upolityczniać, my nie chcemy. 

Zostawmy to szczeblom wyżej. Starosta Marek Bobel wyraził opinię, że powiat rozwija się 

znakomicie,  pan nie może tego przeboleć, ja pana rozumiem. Starosta zaprosił na uroczystości 

związane ze szpitalem, chociaż jak rządziła tu platforma to szpital był bankrutem było 15- 

milionowe zadłużenie. Nie mamy alzheimera pamiętamy jak był 9 lat temu: upadający szpital, 

może chodziło wam o komercjalizację, bardzo możliwe, za platformy można było prywatyzować 

szpitale, można było doprowadzić do stanu takiego, że szpital jest na skraju bankructwa, być może

taki był wasz cel – Starosta zaznaczył że nie wie i też zadaje pytanie. Szpital rozwija się  

znakomicie. Starosta zaprosił radnego Mariusza Pyzowskiego aby przekonał się, że 9 lat nie 

poszło na marne.

Radny Mariusz Pyzowski stwierdził że powiat się rozwija – z tego się bardzo cieszy i kibicuje 

panu Staroście i całemu Zarządowi żeby tych inwestycji było jak najwięcej bo wszyscy korzystają i 

cieszy się że pojawiają się nowe urządzenia w szpitalu. Radny Mariusz Pyzowski zwracając się do 

starosty przypomniał, że co najmniej w latach 2014-2018 był pan koalicjantem Platformy 

Obywatelskiej w Radzie Powiatu, radny zaznaczył, że nie był w tej Radzie, proszę nie zarzucać 

takich rzeczy.

Starosta Marek Bobel poinformował, że w 2014 roku jest już Zarząd Prawo i Sprawiedliwość i 

Polskie Stronnictwo Ludowe, my krotki czas, przez pół roku owszem, żeby nie powstała anarchia, 

owszem dociągnęliśmy nie wchodząc w żadne koalicje tylko w mądre rozwiązania bo tacy 

jesteśmy, to co mądre to wpieraliśmy nawet wtedy ale w ciągu pół roku nie da się postawić na nogi

szpitala, który praktycznie doprowadziliście do bankructwa bo 15 mln długu, które były, te sprzęty 

techniczne, wyposażenie, niepłacenie po pół roku lekarzom za dyżury mogło doprowadzić do tego,

że szpitala by dzisiaj nie było i to was boli, rozumiem że was boli. Ma boleć bo widać że Polska się 

rozwija. Starosta Marek Bobel stwierdził, że nie jest to temat na dyskusję, de facto zmieniły się 
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przepisy, jeśli pan ma interpelacje to proszę złożyć na piśmie a my na piśmie odpowiemy. 

Wykorzystuje pan moment, że jest to nagrywane, po to ustawodawca 5 lat temu zmienił przepisy 

żeby możliwe było złożenie interpelacji. Starosta zaprosił, proszę składać interpelacje, odpowiemy 

na piśmie, pokażemy to. Starosta poprosił, aby nie wykorzystywać zaskoczenia.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski wyraził opinię że ci, którzy szturmują naszą granicę

nie mają wiz a ci co mają to nie szturmują.

Radny Wiesław Klepacki kierownik Nadzoru Wodnego w Siemiatyczach poprosił, aby pan prezes

doprecyzował swoją wypowiedź, bo zrozumiał że Bielsk Podlaski i Hajnówka, nie dotyczy to 

Siemiatycz i naszego powiatu?

Radny Mariusz Pyzowski stwierdził że na razie mamy aktualną.

Radny Wiesław Klepacki stwierdził, że mamy najdroższą wodę.

Radny Mikołaj Żabiński poinformował, że jako najstarszy radny proponuje aby zakończyć dyskusje 

niepotrzebną nikomu.

P – kt 8.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski 

podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady XL  sesji VI kadencji Rady Powiatu 

Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNICZĄCY  RADY

Henryk Boguszewski 

Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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